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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor juthatnak megfelelő minőségű ivóvízhez a 
vecsési polgárok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban számos fotó és videófelvétel jelent meg a közösségi médiában arról, hogy Vecsésen
sárga,  büdös ivóvíz folyik a csapból.  A helyiek hiába tettek többször  is  bejelentést  az illetékes
szolgáltató  cégnél,  megoldás  nem született  az  ügyben.  A cég  csupán egy közleményt  adott  ki,
amelyben arról írnak, hogy egészséges ivóvizet szolgáltatnak, elismerik ugyanakkor a lakosság által
tapasztalt probléma létezését. A közleményben úgy fogalmaznak:

„A legmegfelelőbb megoldást az elhasználódott vezetékrendszer cseréje jelentené, mely – tekintve a
hálózat hosszát – több milliárd forint kiadás lenne.”

Az elmúlt évek során láthattuk, hogy hiába kongatják a vészharangot a szakmai szervezetek, hiába
az egyre több meghibásodás,  a  hálózati  veszteség,  a  kormány tétlenül  nézi  a víziközmű ágazat
összeomlását.  A szakmai  szervezetek  1500-3000 milliárdos  hiányzó  forrásról  beszélnek,  amit  a
közelmúltban már maga a miniszterelnök is elismert.

A következő kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mikor tesz végre érdemi lépéseket a kormány a víziközmű ágazat megmentése érdekében?
• Miért nem biztosítják az ágazati szereplők számára a szükséges forrásokat annak érdekében, 

hogy a karbantartási és felújítási munkálatok elvégzése megfelelő ütemben történhessen 
meg?

• Milyen lépéseket tesznek annak érdekében, hogy a vecsési polgárok egészséges, jó 
minőségű ivóvízhez juthassanak az otthonaikban?

Várom válaszát!



 
Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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